
Zápis ze schůze Školské rady  

Program:  

1. Volba zapisovatele 

2. Projednání podnětů členů Školské rady 

3. Projednání termínu následující schůze Školské rady 

4. Diskuse  

 

V Řepíně dne: 30.11.2023 

Přítomní členové školské rady:  Ivan Horák 

                                       Jaroslav Petrák 

                                      Šárka Urbánková    

  

1. 
Zapisovatelkou byla zvolena Šárka Urbánková (všemi hlasy). 
 
2.  
a) Na podnět Jaroslava Petráka, Školská rada navrhuje škole, aby zvážila zavedení formativního 
hodnocení žáků na čtvrtletní bázi, jako rozšiřující hodnotící prvek, k již zavedenému způsobu 
hodnocení. 
b) Na podnět Ivana Horáka, Školská rada navrhuje, aby škola aktualizovala své webové stránky. 
Součástí webových stránek by mohl být přehled akcí s termíny konání, informacemi a případné 
podrobnosti, který by vhodně doplňoval fungující komunikaci školy na platformě WhatsApp.  
V rámci diskuse zazněl návrh na společnou správu webových stránek školy a obce, pro úsporu 
nákladů. 
 
3.  
Školská rada se shodla, že příští schůze proběhne během 1. čtvrtletí 2024, v návaznosti na 
dodání výroční zprávy 2022/2023 ředitelkou školy. Na této schůzi Školská rada projedná výroční 
zprávu a případné aktualizace Školního vzdělávacího programu.  
 
4.  
V rámci schůze proběhla diskuse nad širokým spektrem témat, ze kterých bude možno čerpat 
při dalších jednáních. 

 
 
 
V Řepíně dne:       V Řepíně dne: 
 
 
     
       
……………………………………………………..         …….…………………………………………… 

   Zapisovatelka       předseda 


